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 Министарка државне управе и локалне самоуправе Ана Брнабић својевремено је рекла
да је размишљала да постане чланица Српске напредне странке, али да је проблем што
странке у Србији мењају своје постулате. При том ставу и даље остаје и додаје да чека
да као грађанка стекне поверење у партије.

  Ана брнабић је гостујући у Новом дану рекла да је "апсолутно за то" да су СНС и
Александар Вучић у последње две три године урадили добре ствари и да су донети
закони који протеклих 20 година нису донети.   

  

Додаје да неће постати члан СНС јер чека да као грађанка има млао више поверења у
странке да ће одржати курс које су једном одредиле.

  

Говорећи о могућој кандидатури премијера Александра Вучића на предстојећим
председничким изборима, Ана Брнабић каже да би волела да Вучић остане премијер.
Додаје да одлука о његовој кандидатури не зависи од ње и да није на њој да је
коментарише.

  

"Једна ствар ме је изненадила, а што као грађанка нисам знала. То је да у
најразвијенијим земљама као што су Шведска или Немачка не можете да будете
министар ако нисте члан странке. Швеђани су се изненадили када су чули да нисам члан
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странке. И даље мислим да је доборо имати нестраначке личности у влади", објашњава
Брнабић.

  

"Кажњавати одговорне у локалним самоуправама"

  

Министарка државне управе и локалне самоуправе Ана Брнабић рекла је да гостујући у
Новом дану да се у локалним самоуправама које не раде добро свој посао морају
кажњавати одговорни људи, а не саме локалне самоправе јер у супротном грађани
плаћају те казне.

  

Брнабић каже да је као грађанка фрустрирана што и после седам година није завршен
посао преноса матичних књига у електронску форму. Због тога су поднете прекршајне
пријаве против шесторо челних људи локалних самоуправа које су најгоре, односно нису
урадиле тај посао.

  

Она додаје д аје управном инспектору дат налог да се у свим општинама изврши
контрола пребацивања матичних књига у дигиталну форму, а да се на сваких недељу
дана врши надзор и шаљу нови подаци.

  

"Морамо да санкционишемо одговорне људе, а не локалне самоуправе. Када
санцкионишете локалне самоурпаве, то грађани плаћају", истакла је Брнабић.

  

Министарка је потврдила да се после 1. јуна неће оваравати здравствене књижице.
Према њеним речима, то је увођење здравог разума у бирократију и додаје да нема
основа да послодавци стално оверавају књижице када већ постоји податак да је
здравствено осигурање уплаћено.

  

Од почетка године почела је наградна игра коју организује Министарство финансија, а у
оквиру које грађани треба да сакупљају и шаљу фискалне рачуне како би стекли
могућност да од џаве добију стан.
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Брнабић каже да би ефекат ове наградне игре требало да буде већи прилив новца у
буџет и више новца за грађане "који ће се вратити кроз школе, вртиће, путеве".

  

"Влада Србије је у децембру 2015. године усвојила национални акциони план против
сиве економије. Фискална лутрија је једна од 68 активности у оквиру тог акционог плана,
а препоручена је и од стране привреде и организована на бази неких међународних
искустава", каже Брнабић.

  

Упитана да ли та мера даје резултате, министарка каже да даје и да се кренуло у
озбиљну реформу инспекција, реформу пореске управе...

  

(Н1)
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